
 

 

                        

 

 

 

 

k bodu 1 

Zasadnutie Komisie pre šport otvoril predseda komisie S. Javorka, ktorý dal hlasovať 

o programe zasadnutia. 

 

Uznesenie č. 4/2023 

Komisia hlasovala o programe. 

Výsledok hlasovania: 

 Počet hlasujúcich: 9 

 Za: 9 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 

Záver: Komisia schválila uznesenie. 

 

k bodu 2 

 Predseda komisie oboznámil členov s počtom žiadostí o dotácie na činnosť. Členovia 

Komisie pre šport si rozdelili jednotlivé kluby na kontrolu aktívnych športovcov a svoje postrehy 

zašlú tajomníkovi komisie, aby počty športovcov upravil v tabuľke.  

Predseda komisie navrhol pevné sumy pre športové kluby, ktoré, podľa VZN č. 1/2017 

o poskytovaní dotácií, Príloha č.2 I. písm. e) nie je možné zaradiť do príslušnej kategórie a súťažnej 

úrovne v zmysle Prílohy č. 2 I. písm. d). O ďalšom rozdelení dotácií na činnosť sa bude rokovať 

a hlasovať na najbližšom stretnutí komisie. 

Názov : Komisia pre šport 

 

Dátum 18.04.2023 

Hodina 13,00 hod. 

Miesto MÚ - malá zasadačka č. 9, Ružomberok 

Pozvaní 

JUDr. Ľ. Kubáň, PaedDr. J. Lokajová, S. Javorka, L. Valent, M. Bystričan, 

Ing. J. Rojček, Ing. T.  Gazdarica, Mgr. P. Svrček, Ing. P. Stano, P. Oravec, 

T. Varga 

Tajomník komisie: Mgr. Zuzana Legerská 

Neprítomní R. Hlačina, P. Stano 

Program: 

1 Otvorenie. 

2 

Rozdelenie dotácií: 

- na činnosť 

- na projekty 

3 Diskusia. 

4 Záver. 



 

 

                        

   

  

Nasledovalo rozdeľovanie dotácie na projekty. Komisia navrhla vyradiť tieto projekty z dôvodu, 

že sa jedná o tábory pre skupinu detí a nie pre širokú verejnosť: 

- Volejbalový klub VK ONE Ružomberok – denný tábor pre deti 

- TJ Sokol Ružomberok – denný tábor 

Členovia komisie navrhli vyradiť aj tieto projekty: 

- Lyžiarsky klub Ružomberok – Slovenský pohár žiakov v slalome z dôvodu neuskutočnenia 

pretekov. 

- TJ Máj Ružomberok – Černová – mládežnícke turnaje, vyradené na základe žiadosti p. 

Rojčeka – žiadateľa projektu. 

- Klub slovenských turistov – vyradili z dôvodu nesplnenia kritérií na poskytnutie dotácie na 

projekt – jedná sa o revitalizáciu turistického chodníka a nie akciu zameranú pre verejnosť. 

 

 Členovia Komisie pre šport obodovali projekty, ktoré tajomník komisie zosumarizuje do 

najbližšieho zasadnutia. 

 

Uznesenie č. 5/2023 

Hlasovanie k bodu 2 projekty 

Výsledok hlasovania: 

 Počet hlasujúcich: 9 

 Za: 9 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 

Záver: Komisia schválila uznesenie. 

 

k bodu 3 

 Nasledovala voľná diskusia o stave športu a športovísk v meste Ružomberok. 

 

k bodu 4 

 Zasadnutie ukončil predseda komisie S. Javorka. 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Z. Legerská 

V Ružomberku: 24.04.2023 

 

 

So zápisom súhlasí: Stanislav Javorka 

V Ružomberku: 24.04.2023 


